
Statens vegvesen

Referat

Dato: 20.11.2015
Tid:

Referent: Rolf Harkestad

Møte i Styringsgruppen for Kvammapakken

Møte nr:

Fylkeshuset 

Håkon Rasmussen

Håkon Rasmussen, John Martin Jacobsen, Reidun Rasmussen Mjør, Jostein 
Ljones, Arild Steine, Bente Utne, Olav Finne, Erling Hodneland, Rolf 
Harkestad, 

Forfall: Oddvar Brakestad

Kopi til:

Ansvar / frist

Møtet var delt i to bolker – I første del møtte Jan Rune Baugstø og Bjørn 
Løvhaug fra konsulentfirmaet Atkins. Disse har gjennomgått og vurdert
Anslagene for gjenstående prosjekter i Kvammapakken.
Disse gjennomgikk sine rapport og pekte på hvilke funn de har gjort.
Rapporten vil bli oversendt til SVV for kommentar.

Det ble deretter avholdt ordinært møte i styringsgruppa.

1. Godkjenning av referat fra forrige møte.
Bente Utne var til stede på møtet, men var uteglemt på deltakerlista. 
Referatet ble ellers godkjent uten merknader.

2. Referatskriving/e-room:
Svv er i ferd med å opprette e-room for styringsgruppen for 
Kvammapakken og SVV må få opplyst om aktuelle deltakere fra de 
øvrige deltakerne i styringsgruppa. Disse vil bli invitert. SVV vil sende 
ut egen e-post om dette. 

Saksbehandler/innvalgsnr:

Rolf Harkestad -

Vår dato: 20.11.2015

Vår referanse:
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Ansvar / frist

3. Status, Budsjett:

Det ble foretatt en gjennomgang av prosjektene som er under bygging 
inkl. ferdigstillessedatoer for disse prosjektene. SVV orienterte om 
prosjektene og regner med at strekningen mellom Øystese og Strondi 
samt Nes – Norheimsund blir ferdig i 2016. SVV vil også prøve å få 
ferdig Vikøy og Granvin med en enkle løsning innenfor den økonomiske 
rammen som er til disposisjon.
Dette forutsetter at vi få på plass nødvendige avtaler med de berørte 
grunneiere.

Forbruket i Kvammapakken har vært slik i 2015: (tallene er fra 
regnskapet 2015 og i etterkant av møtet)
- Fylkeskommunale midler        23,2 mill.kr
- Bompenger                              19,2 mill.kr
- Sum                                         42,4 mill.kr

Som opplyst i forrige møte, vil en ikke få realisert samtlige prosjekter i 
Kvammapakke med midlene som nå er til disposisjon.

I budsjettet for 2016 er det lagt opp til 30 mill. kr fra fylkeskommunale 
midler og 70 mill.kr fra bompenger. 

Det er enighet om at det skal sendes ut orientering (pressemelding) om 
gjennomførte prosjekt når det nærmer seg avslutning og å starte 
undersøkelser i forbindelse med å få finansiert en videreføring ved en 
evt. Kvammapakke 2

Neste møte i Styringsgruppen er 12. februar 2016 kl 1200-1400.


